
PROTOKOLL vid sammanträde i 
Djurgårdens IF:s överstyrelse 
den 30/3 1953 på Stadion.

NÄRVARANDE: Dunér, Rinman, Norén, 
Eckerbrant, E. Karlsson, Lilie
quist; frånvarande: Nordlund.

§ 1.
Ordföranden öppnade sammanträdet och lät föredra protokoll från 
sammanträdet den 23/3. Protokollet godkändes i föreliggande skick.

§ 2.
På grund av uppkommet spörsmål hur anmälan av Björn Lindgren från 

skidsektionen till backdomarkurs skett, beslöts begära besked härom 
från skidsektionens ordförande, vilken skulle kontaktas av sekr.

§ 3.
Rapport från de kontakter som ÖS-delegationen Norén, Rinman och 

Liliequist haft med C.A. Ledin i Idrottsplatskommittén föredrogs 
av sekreteraren. Av rapporten framgick, att IPK ställt sig undrande 
över att DIF på sin tid ej inkommit med en av IPK väntad ansökan 
om bidrag till byggkostnaderna för skidbacken i samband med det att 
föreningen erhöll uppdraget att anordna SM 1951. Även konstaterades, 
att vissa formella svårigheter att i efterskott få dylikt anslag 
förelåg, men hr Ledin hade i alla fall ställt sig positiv och re
kommenderat DIF att sondera stämningen bl.a. hos Birger Malm och 
E. Tidén i IPK och med M. Magnusson i Idrott sstyrelsen.

Med anledning härav hade Liliequist uppvaktat Malm, som gett det 
beskedet, att DIF måste anses ha fått en viss hjälp av staden 
redan i och med att gatukontoret drog fram vägen till skidbacken och 
gjorde vissa schaktnings- och sprängningsarbeten. Malm uppskattade 
dessa kostnader till bortåt 100.000 kronor. Vidare åberopade Malm 
att DIF:s representant Benson när backbygget var aktuellt betonat, 
att Djurgården skulle gå i land med hela arrangemanget. Malm ansåg 
sig emellertid förstå att utvecklingen skulle bli den nu blivit 
och om också situationen var mörk ville han inte därmed ha sagt, 
att kanske någon hjälp kunde påräknas. En framställning härom borde 
göras mycket grundlig, innan den fördes vidare, betonade Malm.

Efter diskussion beslöt ÖS att omgående ta kontakt med hrr 
Magnusson och Tidén. Sekreteraren åtog sig att göra upp om tid för 
sammanträffande och. skulle sedan tillsammans med ordföranden 
uppvakta. I samband härmed uppdrogs åt Rinman att iordningställa 
en folier med samtliga handlingar, som berör skidbacken.

§ 4.
Då osäkerhet förelåg om Djurgården kunde anses sta som offi

ciell ägare till skidbacken och skidstugan, togs kontakt med Skid
förbundets repr. Holger Carlsson, som meddelade, att Skidförbundet såsom gåva överlämnat backanläggningen med stuga till staden till 
backsportens fromma. I och med att staden sedan Överlåtit backen 
på Djurgården kunde det anses att Djurgården var formell ägare.

§ 5.
Gösta Dahlberg (boxning) rapporterade tillsammans med ÖS-sekre

teraren, att det preliminära avtalet om uthyrning av boxningskalen hävts och att Dahlberg betalt tillbaka erhållen handpenning
Beslöts att D. skulle efterhöra med hyresvärden om ev. uthyrning.



§ 6.
Skattmästaren meddelade, att fotbollsektionen sagt sig 

beredd betala hälften av kanslikostnaden för tiden 1/7/52- 
1/6/53. Beslöts avvakta sektionens skriftliga besked, innan 
närmare plan för kanslistens arbete fastställdes.

§ 7.
Söm gåva till Sundbybergs IK vid dess 60-årsjubileum be

slöts utdela DIF:s standar med inskription. Beställning härav 
uppdrogs åt sekreteraren.

§ 8.
Friidrottssektionens styrelse, hrr Schultze, Ponthan och 

Eriksson, infann sig för en diskussion med ÖS. Konstaterades 
att sektionen förde en närmast obefintlig tillvaro med c:a 
8-10 mer eller mindre aktiva, vilka genom sina yrken såsom 
kockar och andra skiftesarbeten hade stora svårigheter till 
gemensam träning. Några nytillskott kunde knappast påräknas. 
Sektionen åtog sig att under närmaste månaden se vad som 
kunde göras för att få upp ångan igen, men i största allmän
het var sektionsstyrelsen ense med ÖS att låta lägga rörel
sen på is något eller några år för att se vad som skulle 
träffa. Beslöts att sektionsstyrelsen och ÖS åter skulle 
träffas den maj 1953 för att dryfta läget.

§ 9.
Evert Karlsson rapporterade att följande fyra brottare 

åtagit sig representera som fanbärare i ordningsföljd: 
1) Bertil Karlstrand, 2) Lennart Öberg, 3) Lennart Karlsson, 
4) Helge Öberg. Beslöts godkänna kvartetten och att kr. 10:- 
pr man och pr gång skulle utgå i arvode + reseersättning.

§ 10.
Sekreteraren meddelade att ansökan inlämnats till Kungl. 

Stadionstyrelsen om Djurgårdens legitimatlonskort för 1953.

§ 11.
På ansökan av Strands IF besöks översända DIF:s stadgar. 

§ 12.
Skattmästaren orienterade om adress- och telefonuppgifter 

för Djurgården i telefonkatalogen med samtliga sektionsord
förandens telefonnummer angivna. Om kostnaden för dessas in
föranden i yrkesförteckningen ingick i priset i vanliga per
sonregistret, skulle även i fortsättningen adresserna dubble
ras. Om särskild kostnad utgick, skulle de Inskränkas att 
gälla endast huvudkatalogen.

§ 13.
Beslöts att nästa sammanträde skall hållas den 13/4, var

vid Evert Karlsson på grund av utlandsresa anmälde förfall.
§ 14.

Avslutades sammanträdet.


